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G.N.V. - BRUSSEL 

.tnJE~l\TKm:I3T RAD~F VPjT lD:~n,~Ti;HS 
(16ge B.L . G. - '101e EUR.A1'OM.) 
I}B~-:IOUDEN OP 14 EN 15 JUITI 1965 

11 . GEIvrEENSCHA?PELIJlill VRAAGSTUICKElT. 
~~~---- --

1. Goed~euring agenda. 

De agenda werd zonder discussie aanvaard. 

De A- punten werden goedgekeurd. 

3 . Resoluti es aangenomen door het Euro-pees Parlement 10/14 mel 
j . 1 . "("dok: 627/65"'):--

'De Raad nam kennis van de aangenomen resoluties. 

4 . Agenda Zit!ing .6~E2pees Par~ment 14/1~juni a . s . (dok . 697/65). 

De Raad nam kennis van de agenda . 

111. GEMEENSCHAPPELIJKE MARKT. - ---- ---

De heer Rey deelde mede van de Raad geen beslissingen te 
vragen en beperkte zich tot een zeer kort interim- rapport over 
de stand van zaken van de onderhandel-ïngen in Genève; welke 
overigens aan de Lid- Staten voldoende bekend is. Hij gaf voorts 
een kort verslag van een recente bespreking in Brussel met een 
Zwitserse delegatie . AfgeziE..n van bepaalde technische l?ndbouw
kwesties was door de Zwitsers voornamelijk gesproken 
over de in hun ogen onvoldoende uitwerking van de z . g . Europese 
clausule . Zvütserland wenst eigenlijk dat de E.E.G. vaD het 
inroepen van een dispariteit ten opzichte van key-countries 
afziet voor alle produkcen, wa~rvoor Zwitserland voornaamste 
leverancier is. De Z,v-vi tsers is duidelijk gemaakt dat de Raad 
heeft geweigerd deze benadering als regel te aanvaarden. 

Op 11 juni heef't in Brussel eveneens een gesprek plaats-
gehad met de heren Roth en Blumenthal. Hierbij was een ruime tour 
d'horizon gemaakt en althans op procedureel gebied wel enige 
overeenstemming bereikt. De moeilijke materiële punten waren 
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.o"eenszins ui t de ";/eg ceDaan. D0 Amerikanen hadden zie:} niet r~e-
o 
óatief opgesteld ten aanzien van problemen als dl e -var:.. de .P3üe-
rican selling- price y doch haGden laten doorschemeren dat de "::'-e 
meenschap buiten het tarifaire gebied enkele concessies zal ~oe
ten doen, lvi I het de AmerL{;:aans0 administatie lukken de bê70'3gd.e 
'!e tgevende ins tantie tot een aanpassing van de Ameril:aaEse douane
~etgeving te brengen. 

De Duit se s taatssecrGtari s Lahr uitte de vrees dat de behan
deling van de lij st van partiële excepties in te restrictieve 
zin plaats ·; ond. Duitsland wil hier een gemiddelde verlae,ing van 
25~s bereiken . Voor t s wen;j t Duitsland dat er bi j zondere aandacht 
wordt bestee d aan de verhouding met de Buropese landen . 

De heer Reywees erop dat t ~n aanzien van de li j st van par
t i ële excepties reeds voor 70~~u over eens temming tuss en des 
kundigen van de L:;es is bereikt over het in het G. A. T.T. in eerste 
i nstantie aan te bieden verlagingspercentage . 

3 . ·E. E. G. - Nigeria (do k . S/555/65). - -----

Na een kort exposé van de voorzitter van het Comité van Per.""" 
manente Ver"i:;egem-voordi ,:;:;e r s, J-lmbassadeur Boegner, waarin deze 
mededeelde dat de inhoud van dokLlment 3/555 ( NlG 17) het ak
koord had v~n "alle dele gat ies, werd zonder enige discussie 
de in dat dokument neergelegde tekst van de l aa. t s te aanvulling 
van het mandaat goedgekeurd. Desgevraagd deelde Commis saris 
Rochereau mede dat de vijfde onc1erhandelingsfase zou aanvangen 
op dinsdag 29 juni a .s. 

4 . Tunesië en Narokk o ~ " dok. 0/55 6/65 MA 55 TU 51). - - - - -- -

De voorzitter van het Comité van Permanente Vertegenwoordigers 
gaf een kort ve r slag der afgelopen discuss i es in genoemd Comité 
en verwees naar de dive r se reserves gelegd op het r esultaat dezer 
dis cussie , zoals vervat in bovengenoemd dokument. 

ltalië verdedigde met een herhaling van alle in het verleden 
naar voren gebrachte argumenten, haar algemene r eserve tegen het 
verstrekken aan de "-Jommissie van het voorliggende onderhande
lingsmandaat tot dat een akkoord over reglement 23 bis bereikt 
zou zijn. Ned0rland stelde dat het slechts met een regeling 
inzake s ina.asappels ten :;unste van Tunis en Marokko akkoord 
kon gaan als deze geen nadeel zou toebrengen aan de belangen 
van 1 sraël . l3elc:;ië lcon ,:>1e ch ts aan de tomaten-regeling haar 
goedkeuring ver,.)trekken als de kwestie van haar nationale kalen
der hiermee niet geprejudici eerd 1erd. 

Tenslotte hief Itali~ zijn algemene reserve op op voorwaarde 
dat die produkten waarvoor reglement ?3 bis zou gelden en uiteraard 
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ook de sinaa;.;.appelen voorl rig ui t het mandaat t::> licht zouden 
vJOrden en dat de k rGsti L; van de duur van h", takkoord 0 en zo 
blijven. roen de Commis.s~E:.",:6rklaard had dat er t?ch nog vol
doende materie over zou DllJven om de onderhandellnoen altbans 
te beginnen, verkIdarden dG deleba~ies zich hierreede akkoord. 
Ten gunste van I ;~alië had. dG heer IVlanshol t nog in h<2t voorui t
zicht gesteld dat er voorstellen zouden komen ter verruiming 
van het handelsverkeer in wijn binnen de Gemeenschap. De Raad 
zegde de Commis:3ie toe met voortvarendheid het groenten- en 
frui tprobleem verö.er te zullen behandelen, zodat -Gijdig het 
onderhandelingsrJ.andaat voor wat betreft deze essentiële sector 
aangevuld zou kunnen Norden • 

5 E E G -i' A -J,J; A 
• • •• - D • • ~ • • 

- Ori gineregeling. 

De besprekin6 vond plaats aan de hand van dokument ~/628 
( EAlViA 44) waarin twee alternatievE: OIJlossingen aan de Raad 
worden gesu~gereerd. Of het compromis-voorstel voor zowel 
de bedrukte v/ec:fsels als de viscon8erven aanvaarden, of 
een beslissing omtrent de ori~ineregeling van deze t-,r,:-;c pro 
dukten tot later uitstellen. 

Minister den Uyl deed weten laatstgenoemde oplossing te 
verkiezen indien met ;),::trekking tot de bedrukte weefsels 
duidelijk werd vastgGsteld dat het tot nu toe toe~epaste 
regime voor certificaten van oorsprong 1 gebaseerd op de 
Conven ti e van Genève V311 1 S 23? onveranderd zal ''-Torden gehandhaafd. 

Op voorstel van voorzitter 00uve -{krd CL-:iarOp beslo-cel1 de kwes
tie staande de ver':;;è,dering terug te verwi j zen naar de If/erkgroep 
die een oplossing aan de Raad zou hebben voor te leggen. 

luIks geschiedde met het resultaat dat de Raad tenslotte 
besloot om de beslissing omtrent de kwestie van de bedrukte 
weefsels en de viscon~erven uit te stellen tot later in het 
jaar (avant 31 oktol)er 1965). Nederland zag verder af van 
het aflegóenvan een speciale verklaring omtrent de behand0ling 
van certificaten van origine nadat duidelijk vast was komen te 
staan dat het regime 9 van toepassing op 31 d2cember 1962 conform 
protocol 3 van de Conventie van Yaoundé, intussen gehandhaafd 
zou moetan blijv~n. 

6 . Verslag betreffende dE financiering van het gemeenschappelijk 
landbouwbeleid. --- ---

--

- Commissie-voor,JtGllen betreffenJe IIFinanciering van het 
meenschaplJelijk landbouvrbeleid - eigen middelen van de 

o-eo 
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r}emeem:3chap - l;ti tbreidin..:, var.L de be·roegd_1t'd-?n va.r ~~e-t 
Europees :i?arlement". (dok. 1.1./622/65) 

De discussie kwam slechts zeE·r T!.loeilijJ:c or gang d2.8.r :.".1.ie8.a·~r 
zich aanmeld.de voor het geven van algemene beschou·;Jincen . 

Uiteindelijk nam Minister Luns als 0'3rste het ijvoorè . • Eij "Iees 
erop dat Nederland steeds voorstander is ge'weest 'lan eer.L econo
mische en poli ti eke eenwording van Buropa. i.",ï j zien deL,s ëils 
een dwi ngende noodzaak en achten de 3 . E . G.-weg de juiste . Het 
Verdr ag van Home is voor Nederland echter geen eindstadiur:l doch 
slechts een in.strument op weg naar het beoogde doel . Het is 
thans noodzakelijk om overeenkomstig de voorstellen van de 
Commissie een nieuve voortgang onder ogen te zien, zorlel ,,'fat, 
de materiële inhoud als .lat de instellingen van de Gemeenschap 
betreft . De dOOl' de vommissie voorge...:.telde versnelli r.Lg, toeken
n i ng van eigen mirldelen en ui tbreidin5 der bevoegdheden van 
het Europees Parlement gaan in de goede richting. De san::enha:ï:lg 
tussen de drie voorstellen vormt een wezenlijk element in de 
Nederlandse positiebepaling . vVel zullen \li j over de verdere 
duur van de overgangsperiode en over de financiële modaliteiten 
voor die periode moeten spreken . Voorts is het noodzakelijk dat 7 
zoals de Nederlandse delegatie reeds tijdens de Raadszi tti ng van 
13 me i j.l . verklaarde, diepgaand vv'ordt onderzocht of afdracht 
van de invoerrechten wel de juiste 'Neg is voor het creëren van 
eigen middelen en zo ja onder welke voorwaarden deze moeten 
worden afgedragen. Heeft de Commissie dit onderzoek reeds ver
richt? 

Mi n i ster Luns verklaarde vervolgens dat ui tbreiding van d.e 
bevoegdheden van het Europees ParlGlnent van bui tengevvoon groot 
belang is en waarschuvlde voor een lichtvaardige behandeling van 
deze kwestie. 7·i j is, zel;:er voor de Nederlandse regering 1 van 
essentieel belang voor de verdere ontwikkeling van de Gemeen
schap. De uitbreidiné:, der parlementaire bevoegdheden is een 
dwingende vereiste en het is voor Nederland onmogelijl;: deze 
zaak te behandelen als een slui tlJOst. De voorstellen van de 

.c 

Commissie beantvvoorden ,slechts gedeel teli jk aan de Nederlandse 
wensen; de Nederlandse regering acht het noodzakelijk dat ten 
a,anzien van de budgettaire bevoegdheden de resolutie van het 
~uropees Parlement van 12 mei 1965 wordt gevolgd en dat voorts 
het Parlement een vetorecht krijgt op het gebied van de commu
nautaire wetgeving. De Nederlandse rc;gering is zich be\:vust van het 
ingrijpende karakter van deze eisen doch de Raad is voor nog 
ingrijpender maatregelen op economisch gebied niet teruggeschrok
k~n. Minister Luns W22S op de motie die zojuist dOOl' een Con~is 
Sl8 van de Tll\reede Kamer was aangenomen en Haarmede de Nederland
se regering zich akl~oord he8ft v0rkla3.rd. Over het Nederlandse 
stand~unt mOE:t geen misverstand ontstaan~ het belang van de toe
komstlge ontvviKkeling van de Gemeenschap st2.at daarbij voorop. 
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Minister Fayat heri~nerds er v_rvol~~n~ aan iata ~ . ___ C: 6 
re~ering demissionair is. _ij i r d_ rom niet in st~~~ 0= '_r' r 
te 0 gaan 0 dan een naL:oming van dE: 'verplich ting8il VlélY.:3 zi j Téeds 
eerder op zich hec:ft senomen, nieu\"TG verplic1:tin€'311 l:dL z; j 'Lie1; 
aangaan en zij zal dc.;.arom bi j zonder voorzichtië; . .'108tS-11 zi jL lJi j 
het bepalen van hi.::!-ar standj:mnt. 

De voorzitter merkte daarna op dat het er slechts 08 gaan lor;ge 
beslissingen uit te voeren en met name Verordening 25 y die eeL 
regeling v66r 1 juli 1965 voorziet. 

Minister Luns ',722S erop dat de Belo"ische regering, indie:c. z'; j 
zich zou beperken tot een uitvoering van Verordening 25, toch 
haar opvolgster zou bind2n in die zin dat zij da~rmede ae over

. gangsregeling ui t het tota2,l van de cJomr.'Üssie- voorstell-sn zou 
lichten . Dit is voor ITederland echter niet acceDtabel . 

Minister Fayat antwoordde hierop dat de Belgische regering zal 
zien hoever zij kan gaan. Overigens zijn dit niet de laatste dis 
cussies over deze Kwestie en hij hoopte dat op korte termijn een 
nieuife regering zal optreaan. 

Minister Biesheuvel meende dat men zich niet zou kunnen beper
ken tot een uitsluitende uitvoering van de besluiten van 14 ja
nuari 1962 . lien moet ook rekening houden met de beslissingen -r8ll 

15 december 1964, toen vooral de Franse delegatie erop heeft 
aangedrongen de 80mmissie te verzoeken ook de voorwaarden voor 
de afdracht der heffingen uit te werken . 

De voorzi tter mee.lde dat de Nederlandse regering, indien zij 
wilde spreken over de Belgische binnenlandse politiek~ dit maar 
moest doen in het kader van de Benelux. De Franse delegatie zal 
haar eigen standpunt wel naar voren brengen . 

Staatssecretaris Grund beriep zich op voriESe door de Duitse 
delegatie afgelegd~ verklaringen. De Bondsregering staat posi 
tief tegenover de Uommis;"3ie -voorstellen doch zij heeft nog een 
aantal andere ';{ensen, zoals handha.ving van het financiële even
wicht . Hij achtte overeenstemming binnen het bereik der mogelijk
heden en ;las bereid over de verschillende onderdelen in discussie 
te treden. Duitsland zal er n.HU· streven binnen een pa.:3sende ter
mijn tot een resultaat te kOll1en . 

. ~ok Minister Fanfani vervvees naar vorige uiteenzettingen van 
zlJn ~elegatie. De COillmissie-voorstellen achtte hij in overeen
stemr~~ng met het integratie-proc6s op economisch- politiek vlak 
en ZlJ houden ecn logische ontvïiLkeling in? al 'Nerpèn zij fun
damentele problem2n Ol) d.ie nog nader zullGll moeten worden b2stu
deerde Hij had de indruk dat de voorstellen als één globaal en 
afgerond geheel zullen moetcrl worden bes~hOU'ivd 'ivaarover één beslui t 
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zou moeten worden genOlJ.en. Hèt onderzoek zal echter nauweli jks 
v66r 30 juni kunnen ; iOl1 den beëindi.gd. Daarbi j zullen enkele 
belangrijke problei~len aan de orde komen. 

In de eerste plaats zal ~e d~turn voor de afdracht der heffingen 
moeten worden vastgeateld aan de hand van de verwezenlijking van 
de gemeenschappelijke landbouvvmarkt voor alle te regelen produkten, 
aangezien anders het gebrek aan evenwi~ht nog zou vJOrden verster..i"t. 
In Italië ondervlndt df: landbouw een terugslag bij de inspanningen 
om" zieh aan te passen. De landbourlis·cru(.;tuur in de andere E . E.G.
landen heeft daar een snelle produktie-uitbreiding mogelijk ge
maakt, terwijl de Italiaanse landbouvY' ni2t in staat was aan de ge
st e gen vraag naar voedingsmiddelen te voldoen. Daardoor is Italië 
enerzijds genoopt geweest ·tot grote importen hetgeen het" opleggen 
van aanzienlijke heffingen P."le-c; zich mee moest brengen, terwijl 
het anderzi jds heeft "tIlOe ten meebetalen aan de uitgaven van een 
E .E. G.-land dat zijn landbouwoverschotten in derde landen moet af
zetten . Het gemeenschappelijk financieringsstelsel moet met deze 
bi jzondere structuur rekentng h()uden~ zowel bij de vaststelling 
van de verdeelsleutel voor de 1)1 j dragen als bi j de controle op de 
afzet van de overschotten en tenslotte ook bij de verdeling van de 
middelen van de Afdeling Oriëntatie van het Landbouwfonds . 

Een tweede probleem vormen de el gen middelen der Gemeenschap en 
de controle daarop door het Europees Parlement. De toekenning van 
eigen middelen kan zelfs leiden tot budgettaire overschotten en 
derhalve is een passende e·,:'fectieve controle noodzakelijk . De Ita
liaanse regering st~ta'-G gunstig tegenover de meningen die terzake 
zijn geuit door het :Gurop2es Parlement en door het Economisch en 
Sociaal Comi té. Ministd' I?anfani herinnerde hierbij ook aan de 
Italiaanse voorstellen over de bevoegdhGden van het Europees Par
lement . De middelen zullen moetGn worden aangepast aan de uitgaven 
die voortvlOeien uit het cQmiilunau~air beleid op het gebied van 
de landbou'l'\f, de regi onale on t'Tvikl;:eling, de sociale ont\'JL;:keling en 
het vervoer. 

Alvorens ecliter tot ~.efirll tieve beslui ten te komen j.s het onont
b ~ erlijk dat eerst een ~lobaal onder~oek ulaatsvindt als bedoeld 
. ~T 0 ~ 

ln art. 4 varl ve:cordeülng 25. Het l.loor de vomrnissie overgelegde 
rapport is onvolledig, terwijl bovendien het j~arlijkse onderzoek 
bedoeld in art. 3 van Verordening 25 nimmer heeft pla2tsgevonden. 

De Minister hel"haalde tenslotte dat de "-':ommissie- voorstellen één 
geheel vormen dat glo1Ja3..1 mo et ~rorc1cn bezi en. De T taliaans e rege
ring behoudt zich het recht voor bii de verschillende onderdelen 
nadere voorstellen te eloen . u 
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Ministar ,-,e:cner lllGe2J.C8 d",t ue 1::omenël.8 órote ui tgavc::n 8en '"Ü t
brei ding van de administr&ti2ve,cl~.~?li~ieke controle.no~io_ .·~~~n, 
in het bij zonder Yfann8Gr de RaClu blnl1enzorlJ meerdçTh~lds O&é~lS:::,L_
gen gaat nemen . Do ~1~idi:S"e par12ment0.,ire :ontr?lc ~c _ onvol0.o-3n:J.~. A 

Voorts is het redellJk o lil over te gaa...'1 tOl." tOL.p3,..::>sln~ var).. art. ê.Jj 

van het Verdrag? d . I/\.z. het creëren van eigen mi ""delen; lIlt:t naL:8 
wanneer het gemeensche.,ppeli jk buiten tarief in werl::ing ~r22dt. 

De Luxemburgse regerinb accept22rt de onder inge band tusser", de 
verschillende voorstellen al is zij zich bewust van de moeilijkhe
den i n verband met het fei t dat sommige voorstellen ver(~r&gsV'iij 
ziging nodig maken . J~r dient echter e<2:!1. poli tieke keus -Ce 'v70rden 
gemaakt . 

Ten aanz i en van eigen middelen merkte Minister ',erner nog op 
dat deze teveel zijn g~zi2n in het perspectiëf Vlli~ de landbouw
poli tiek zonder rekening te how:;'8n Elet de ont"d.kkeling van de 
Gemeenschap in zijn geheel en de alÉ;emeenheid van het budget. 

Mede gez i en de situatie in Belgi~ vroeg Minister ~erner zich a~ 
of men n i et moet afzien van een beslissinË, over de totaliteit der 
Commi ss i e- voorstellen vóór 1 juli a.s. en of men zich niet zou 
moeten beperken tot oen regeling voor dG verder2 overgangsperiode. 
Vieli swaar zou Ci t n,-".,ar bui ten een negatieve indruk kunnen 121aken 
doch deze i ndruk zou men kunnen verzwakken door het nemen van en
kele principi~le beslissingen . In de 22rste plaats zou men zich 
voor de toekomst kv.nnen verbinden tot een progressieve afdracht 
van de douanerechten y bij deze afdracht zou men rekening moeten 
houden met de verhouding tussen de financi~le behoeften der Gemeen
schap enerzijds en die van de Lid- Staten anderzijds . Voorts zou 
men het eens kunnen worden over een verklaring om vóór 1 januari 
1968 de uitbreiding van de bevoegdheden van het Europee3 Parlement 
te regelen. 1.\/1en zou deze l:westie dan kunnen bespreken in het kader 
van de samenvoeging van de V8:cdra-gen van Parijs en Rome . In dat 
kaCier zou men beter het onderlinge even -vicht der instellingen kun-
nen bezien . ' 

Minister '-erner verklaarde tenslotte dat het de voornaamste 
zorg van de ~uxemburgse regerin.u i3 om de continuïteit van de 
:8.E.G . en van de gemeenschappelijke landbouwpolitiek te verzekeren . 

De voorzitter schorste daarne. de vergadering voor de middagpauze. 

ihnister Couve ûe lIcLi~ville ,zette vervolgens het Frc .. nse standpunt 
uiteen . 

Ten aanzien van de ei 5en middelen beril1nerde hij eraan dJ.t voor 
de heffingen reedd een afspraak is gemaakt op 14 januari 1962; 
voorts vlOrdt zovlTel iri het verdrag als in art. 2 van Verordening 25 
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over andere on-i:;vangs t~n ;0dprükel~ 7 'Nar rbi j Hl he-'; ve::c r-.. Gli 

name de douaY'J.erechten 'lorden ~snoeT:ld. De 80lJl"1l.3;_i ~ l':co"::_ t a: ~-00:"'~-
0'esteld de invoerrechten beleid 3li;j': ovel' deL pario 'J.e v r . -:.. j..":' 
Jaar aan de Geme enschap over tE: dr 3.6en. lJ~ Fra.ns S T ~::;e.cin~ ';:: _..":'-;; -e
'Yen overdracht geen bezwaar n;:'.ar pa;:; vang,I h8t f.Ol:.8Il"C <;va:'1r_~ET 2?.E 

deze bijdrage behoefte bestaat. Dit is in 1967 nie0 h=t bs-a:. ~~2Y_~
rijk v·vil wachten tot de normale ui tgavdn vsn de Gc;maenschap d::: ')-
ver dracht van de:iouaner8chten noodzakelijk maker~. ·,",ü zal V00r :1e 
inkomsten uit het geweenschoppelijk buitentarief - ook indien ~:..~ 
reeds vóór 1970 in vlerkin;; zou treden - een l)'~requatierêgeliLg 
worden getroffen. 

iv-at de heffinb'l:.m betreft is de i "r:cl1s::: delegatie, ln eer • .;c.es"G 
van verzoehing~ bereid een soepeler houc..ill~ in te n,,-ll.:.0n en e:... ... 
niet op te insisteren uat deze ree6s vóór 1 januari 197J aaL d: 
Gemeenschap worden overgedragen. 

-fiiat de bevoe@;dhedsn van het Europe2s Parlement betreft? voor 
een discussie hierover zou aanleiding kUIlDen bestaan indien natio
nale parlementen hun rechten zouden verliezen. Dit wordt echter 
pas urgent als men de heffingen aan uê Gerlleenschap af.:31iè.at. Daar de 
Franse delegatie er meè akkoord gaat dat dit pas per 1 januari 1970 
zal ges chieden? kan een beslissing hicrortl-'crent voorlol ig achterf;ege 
bli jven . 

Tenslotte blijf·b er alleen de naocizaak over om Verordening 25 
aan te passen voor de periode 1965/1970. Dit dient te geschieden 
vóór 1 juli a.s. zoals uit de Verordening blij~t en op 15 december 
j . 1 . nog eens is bevestigd. Voor de i:ïnanciering van de uitgaver:. 
kan men daarbij voort6aan in een regelmatig tempo zij het dat voor 
de produkten waarvoor gemeenschappelijke prijzen in werking treden 
van de betrokken data af 6/6 zal moeten worden gefinancierd. Bij 
de vaststelling van de bijdragen aan het Fonds zal men? overeen
komstig de afspraken van januari 1962, moeten voorLgaan met een 
gemengde sleutel vlaarbij ook iflet de netto - invoer rekeninó wordt 
gehouden . ''Iel zal men da8.rbi j de inmiddels opgedane ervaringen 
in het oog moeten houden? alsmede de Italiaanse en Belgische 
plafonds . Eventueel lean ook een andere sleutel Horden bestudeerd, 
nl. de politieke sleutel van art. 200. 

Door politieko overwegingen zijn volgens de heer Couve de Mur
ville de problemen bij dez;e financieringsvoorstel.len enigszins opge
blazen . Men moet ze thans terugbrenG'en tot de realiteiten. Hij stel
de als v00rzi tter voor? thans de v ':::rschillende onderdelen van het 
rapport van het Comité van ?ermanente Vertegenwoordit!,ers te bespre
ken. 

Op ui tdrukkeli jkverzoek van. Winist 2r LW1S zette d,;'.,arop Profes 
sor Halls tein het standpunt van de 00mfl1is si e ui teen. ,~i jns in:,::;i ens 
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had het merendeel dsr dele~atie8 e=n algEmene filosofi~ over de 
voorstellen we~r~e~even, ter~ijl d~~rte6enover de ~ranse dele 
:atie een - zij lwt brillante - s8,menvatting VaI.L de deta-ï lpuct8r~ 
gegeven Îlad . De 112c.C HalL. tein ha~_ er, eigenlijk de vOOrkelJr aar
geé:,even de d.iscussie over de detall'jillven af te '1·rachter:.. 

De uitnodiging van de Raad van 15 decerrlber 1964 kon niet ui tsl'J_i 
tend leiden tot ~an v80rstel voor een technische regeling doch 
maakte een ant\'1oord noodzakeli ,jk waa.rin eh; totali tei t der proble
menvverd behandeld . De vommissie V'ias ervan uitgegaan Qat (e ge
meens chappeli jke LlIldbouwmarkt sn;:ü zi jn vU.. tooiïng n2.-l.crt en dat 
voor de clouane-unie r~oo r o.e Commissie 1 juli 1967 ;::tIE- 5-2,nv2.llgsda
tum i s voor6esteld, dezelfde dag wa8.rop de gemeen s chapf'e lijke zraan
pri j zen in vlerking tr8den. De 00l.lmis si e houdt nog st seJ.s vast aaY2. 
het Ini tiatief 196;·7 d . w. z . douane-uni e 1 gemeenschappelijl;: buitenta:·. 
rief 1 bepaalde belastin;be~lissingen en harmonisering op het gebied 
van douanerecht en - praktijk. 

Het bereiken van de ~eUleens chappelijke markt heeft consequenties 
vOor de heffingen der douanerechten. Tussen deze beide best2t.at 
slechts een zeer gr adueel verschil ; het zijn variabele of vaste 
rechten op il11p orten uit derde landen. Weliswaar maakt de afschaffing 
van de intra-comll_unautaire douanegrenzen het niet stri kt onmoge-
li jk om nog na te gaan aan welk land de ge ïnde bedragen toel-coI!len, 
doch dan zal men voor de controle da.arop weer ni eu·we birh'1.engren-
zen woeten s cheppen. 

De Commis8 i e i s bij haar plannen over de afdracht van invoerrech
ten uitgegaan van een geleidelijke ontwikkeling en van een billijke 
l astenverdeling . 'ren aanzien van de gemeenschapsu i tgaven op het 
gebied van de restituties wees de heer Hallstein e r nog op dat 
hierui t logisch voortvloeit een laten meê;sureken vaD de Gemeenschap 
op handels - poli ti e1;:- ge bi ed. -

De voorstellen van de JO E1Illissie op insti tut"i oneel gebied vormen 
de onderste Grens van hetgeen de COlîlrüissie op dit gebied kon doen . 
Het Parlellient is hierover dan oo~.:: niet tevreden en de Commissie 
z~l hi er nog L10eili j Ke discussieb over lG~i j gen . Tussen de Commis 
sle-~oorstellen oest3.at e2n innerlijke samenhang~ weL_e in de inter
ventles van verschillende delegaties in rositieve 2:in is erkend . 
Het is geenszins zo dat de GOI~nissie onvüo~bereid beDaalde kwesties 
erbij gesleept he2ft, alle onderdelen van het Commiss"ie - voorstel zijn 
ree els eerder ter sprake g€V7E:est . ~{eliswaé:'l,r kan men spreken over een 
afdracht in vijf dan wel in zeven j3ar of over een wijziging van 
percentages maar de drie voor3tellen vormen één b'eheel en de tota-
li tei t meet ni et worden aan,.?;etast . 

D~ t laatr.;te p"Llnt Yv erd door Einister Luns nog eens onderstreept . 
~~ nedê~landse delecS2.tie heeft geen bezwaar tegen een voorlopige 
ulSCUSSle over de onderdelen l,nar ons definitieve st2..nd~)unt is 
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afhankelijk van de b3;:,lis.3iné:,en over 'let to"ta8.1 . ~=inister L • .,L.'1S 

zaó' G12t belanb'stelling ui t nê,ë:r de reactie van de ~o~rr;.~;:,si~ o~ 
de resolutie van h::t Europees ParleIl1ent van 12 (_lel J .1. • 

. 
De voorzitLer ach"tte hO'L ~vident dat bij de discussie over ~e 

afzonderlijke punten ieder ondérde\:Jl gesubordonneerd is aan een. 
beslissing over de tot:üi teit en stelde vervolgens opniou'v{ de 
verdere procedure aan de orde? waarbij h-; j eerst de eigen middeler.l. 
zou willen behandelen. 

Minister Fanfani sprak er Zl Jn twi j fel over ui t of het '.7el gep.-ens,":; 
moet worden geacht s',eciale probl emen te onderzoeken . De Italiaanse 
delegatie was hierop niet voorbereid en zou veel voorbehouden moe
ten maken. Ook hij WGC:S no@, I.;(:;ns op d.e ondetiinge af'hankeli jr-,.neid ven 
de voorstellen. 

Na enige discu!::.isie 'v'l8rd d,_arna het rapport van de Pen!lanente 
Vertegenwoordi~ers in de normale vol~orde afgewerkt . Daarbij 7erdan 
in belangrijke mate eerst eerder ingenomen standpunten herhaald; 
voorzover di t het geval is '/lOrden deze in dit verslag niet behan
deld. 

A. Verslag over de opg2dane ërvaringen. 

Minister Ferrari Agi!Sradi vvees op het órote belang dat de Ita
liaanse regering reeds in 1962 hechtte aan het door ue COiJlmissie na 
drie jaar uit te brengen rapport. De financieringsregeling in de 
jaren 1962/1965 heeft immers slechts een voorlopig kara~der? het 
betrE"ft hier een testperiode . Indien de huidige gang van zaken leidt 
tot een structurele overschotsituatie en de uitgaven d~ardoor te 
sterk stijgen dienen de criteria volledig te worden herzien. 

St2.atssecretaris Grund deelde in zekere mate de Italiaanse bezwa
ren tegen het uitgebrachte rapport en drong op voorzichtigheid aan. 

De heer Manshol t herLmerde aan de financiële resolutie van 
15 december 1964 vvaarin het princilJe van de financiële solidari tei t 
voor alle landbowrrprodut:ten is neergelegd. Men moet er overigens 
rekening mee houden dat het ontstaan van produktieoverschotten niet 
de schuld behoeft te zijn van het producerende land doch kan voort - ..:. 
vloeien uit het feit dat andere Lid- Staten op een hogere prijs 
hebben aangedrongen. Of de prijzen moeten dalen heeft de Raad echter 
zelf in de hand bij de j,:3.,arlijlcse prijsvaststellingen. 

J3. 11. 1. Dc:,tum vaD overgémg naar de geme enschappeli jke markt. 

:De voorzitter conclud ·:;erde aa.n het slot van de discussie over 
dit punt~ dat alle delec;aties het er? in verschillende nuances~ 
over eens waren dat 1 juli 1967 vooralsnog niet acce)tabel was en dat 



- 11-

men zou moeten ui t'=.,d,al1 van 1 januari 1970? met even tU81e mO;ê:
lijkheid tot versnelling. Dit gold ~~a~s oo~ yoor , de ?ran~e d8-
legeti e 1 dOC~l 11 __ a1' het oordeel van l,'llnlLter .P=!-~anl z?l ',fe..L E:'2n 
geleideli jke vooTtganc;' naGr de gemeen3chap~~ell Jke markt mOçtê:L 
vwrden gemaakt. 

staatssecretaris Grund wees erop dat ook voor andere ,")ectorer ... 
beslissingen zouden moeten 'iiorden genomen nl. totstandbreniing 
douane - unie 1 afschaffing intra- coülEllUlautaire rechten, belasting
har moni sati e met uiteindelijke afschaffin~ der bel&st i nggrenzen 
en een gemeenschappeli jk handels - en verkeersj,Joli tiel:: . 

< 

Mi n i ster :Bi esheuvel herLlnerde aan de 'Toorwaarden die. hij op 
15 december 196.'), en 25 januari 1965 had gesteld voor het in',verkin€ 
treden van de gemeenschappel'i jke landbou''-vmarkt: ui tbreidiné, b::: 
v oegdheden Parlement, gemeenscha)pelijke prijzen, gemeenschappelij 
ke mededingi ngsbeleid. Nederland \7il graag aan een versnelling 
meewerken maar dan moet aan deze yoorw2_arden zijn voldaan. Hij 
vroeg hoe het stond [,le'i:; de indiening van de Commi ssie- voostellen 
voor gemeenschappelijke zuiver- en rundvleesprijzen en voor he~ 
mededingingsbeleid . 

De heer N[anshol t antiJoordde hi erop dat de Gommi ssi e het indi er: en 
van prijsvoorstellen nog niet o:Jportuun had geacht, doch hiermede 
in de herfst zou komen . In septembeT zal de Commissie een inven
tari s overleé)gen van alle nationale steunmaatregelen, met ont
werp- richtlijnen voor het te voeren beleid . 

Na een korte onderbreking herinnerde de heer Hallstein eraan 
dat de datum van 1 juli 1967 door de t;ommi s si e \lJas geko zen als 
aanvangsdatum :r~or ~en gelî1eenschBP:pe~ijke .. industriel~arkt9, een 
gemeenschappellJl::e landbouwmarkt , heli creeren van elgen mlddelen 
en uitbreiding van de bevoegdheden van het suropees Parlement . 
'lat betekent thans de verschuiving naar 1 januari 1970? ls daarmee 
het Initiatief 1964 ver-iforpen? Hoe krijgen wij tijdig gemeenschap
pelijke landbouwprijzen voor de Kennedyronde? 

De voorzivter antwoordde hierop dat men thans alleen maar nota 
kan nemen van de standpunten van de deleË;aties . Het Comi té van 
Permanente Vertegen·.-.roordigers zal de con3equenties van deze stand
punten nader bestucleren en de Raad kan zich dan hierop opnleu\tV 
.beraden 0 

I'J1inister :Bi esheuvel verzekerde dat Nederland de datum van 1 juli 
1967 ni~t geheel uitgesloten acht, mits maar aan de gestelde voor-
'vva2.rde lS voldaan. . 

Staatssecretaris Grund verzekerde dat Duitsland Geen uitstel van 
de douane - unie -Nil. 
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2. OV6rgano~periode. 

a) Ui tgaven Landbouvrfonds 0 

Minister Pisani stelde voor in de komende ·vijf ja2.r vs.Yl 3/6 or 
te klimmen naar 6/10, 7/10 '2nz.) behalve vuor granen, -Jark8Es·,-leés, 
eieren en pluimvee? w;~ar men 4/6 , 5/6 en 6/6 zou aanhoude "' .. Hiermee 
6ingen de Dui tse ~ :38lgi:3che en LuxeUlbur6'se delegaties akkoord. 

Minister Ferrari -Ag~Tadi herinnerde aan het Italiaanse 'v·oorstel 72:... 

decembc:r 1964 (dok. ;.r155«64)? " '--ra?_raan Ttalië n~9 ~te8ds vs::sth{:n~dt. 
Di t voorste l voorzag ll1 Ilnanclerlng van 7/12 9 0/ 1 ~ enz. 7 u8rwlJl 
voorts de restituties slechts ged.eeltelijk zouden \Torden vergoed. 
Voor de bijdragesleutel ',,.ras in d.i t voorstel uitgegaan van de 
sleutel vail" art. 200 (doch v00r_ I talt(i" verr:1inderd tot 15~) voor de 
ene helft en voor de andere helft naar rato van de nett - uitvoer. 
Voorlopig zou een standstill kunnen worden gehandhaafd. 

Minister Biesheuvel verklaarde, in aansluiting op een overeenkoc
stige interventie van de heer Mansholt, dat het evenwicht zou \vorden 
verstoord indien men voor de graansector 6/6 zou gaan vergoeden 
en voor de andere sectoren slechts 8/10. Hij steunde d~arom het 
Commissie - voorstel. 

b) Bijdragen aan het Landbouwfonds . 

Minister Pisani stelde hierbij voor vast te houden aan de samenge
stelde sleutel van 2rt. 7 van Verordening 25. Voor wat de Verdra.gs
sleutel betreft zou da.arbij misschien beter kunnen worden uitgegaa.n 
van de sleutel voor het Sociaal Fondsc Voor wat betreft het iLlportdeel 
van de samengestelde sleutel, deze zou kunnen opkliGlmen met 5~~ per 
jaar van 25% in 1965/66 tot 45'fb voor het tweede halfja20r van 1969. 

De &'1dere delegaties hielden over het algemeen vast aan het Gom
missie- voorstel. 

Staatssecretaris Grund herinnerde daarbij echter opnieuw aan het 
Duitse plafond van 31~~9 hij was wel bereid het :E'ranse voorstel te 
onderzoeken. 

l'hnister Biesneuvel a.nalyseerde de wijze w"aarop de Commissie tot 
de door haar voorgestelde percentages was gekomen. Hierdoor was een 
voor Nederland redelijk resultaat bereikt. Indien Frankrijk en Duits 
land hun eigen percentages willen wijzigen, moeten zij het hierover 
maar samen eens ,vorden. 

Minister Ferrari-Abbradi herhaalde ook hier de Italiaanse reserve. 

De heer Mansholt zal trachten cijfers te produceren vvaaruit de con
sequenti_es bb jken van de voors"tellen die door de deiet=,-aties zijn 
gedaan. Men kan dan ziE:n dat hierdoor geen redelijk evenwicht wordt 
bereikt. 
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111. Eigen mi~delén. 

])ui tsland 1 Frz.nlrri j.o.:) I talië en LUx~l"burg verl-::las.r ~,,_;r~ z=-c;J:-_ lr.. 
principe akkoord net 1:t'dY"l-cht va.n de ~r~voG:.:~~chter_J J.?ch _ c..::3 0I- _ é~ 
moment waa.ror:; dG totale ontvan6sten Ul ~ heIl lr~e::2L en lnV0 ~rrSCh~2Y_ 
minder zouden bedrag6n dan de ui t.;aven der GeLLeensch8.p. 

Minister Fayat nam o'een standpw1t in . 

Mini ster Luns verk1).ar(~le ds,t Nederlt:md. voorstandéT l S '12.n eiger.. 
mi ddelen, doch de regering is er nog niet va.n ov~rtuigd dat '3.f
stand van de invo·2rrecht·2n de meest juiste Neg is. 118n zou 2I~dëre 
bronnen moeten b~stud0ren, wa~rbij het Parlement oole een 7eran~
woordelijkheid zou krijgljll voor het vaststellen van de rr:.iddelen, 
zoals bij voorbeeld opcenten van de orîlzetb81asting. 

IV, UitbreidinèS bevoegdheden Europees Parlement. 

De standpunten onderbingen o'een wijziging . 

Minister Pisani verklaartle dat de Era,nse regering bereid is te 
bestuderen hoe de mogelij~d1eden tot con.:mltaties van het Europese 
Parlement kunnen worden uitgebreid} 

De heer Manshol t IN3es er tenslotte nog op dat het rap~!ort van de 
Permanente Vertegenv100rdi:gers geen melding maald van de probleüen 
in verband met de gemeenschappelijke ha.ndelspolitiek 0:9 landbouw
gebied 1 was,rvûor de Corllmissie in art. 5, lid 1, 2e alinea van h:iar 
eerste voorstel een regeling heeft voorzien. 

Di t punt werd~ tesamen r!let alle eerder besprol(en kvvesties, 
geVJéZen naar het Comi té van Permanente Vertegenwoordigers . 

teru.o--o 

7. Diversen. 
Verhouding 

De Duitse Minister Schmüeker stelde in een korte verklaring, 
dat naar Duitse overtuiging de recente topbijeenkomst van de 
E.F.T . A.-landen in .,;ene11 duidelijk in het teken had gestaan van 
een wens tot samenvrerlcing lilet de E. ,L~. G. Bi erbi j waren vers chil
lende gebieden en ,nodalitei ten van contact tussen beide ,,'Toepe-, 0 

rlngen gesu2,ger:::erd. Haar Duitse opvatting moeten deze initiatie-
ven door. de Gemeenschap worden begroet ~ rnede omdat vaak de st3l1d
punt~n d~cht IJi j een ligg-:'l1 o-p met vrucht kunnen worden gecoördi 
neerd~ ,zoals bij voorbeeld in de Kennedy- ronde. uak de coördinatie 
op conJunctuurpoiitiek 6ebied1 die reeds enigszins in .c~steuropees 
v ~rband wordt bedreven 9 kan vlforden t;eïn t~nsi ve8rd en zo zi jn 
andere voorbeelden te bedenken . 
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Het f ei t Q2 t de E. F . .L' • A. tha,ns ü';!,3.r !o:rkzaar:l1.sclen 0ver 6~r 
ruimer econollüsch gebied vri 1 gai:'n uitbreiden, i z e-.:;n ce.lijs voor 
de stellino' dat 1e .:ct~.CT. op de goode ,7e6 i.3 en de jU:"ct3 ,1ec~c=.-~. 
nismen heeft gol,mz8n VOOl.' ele TesteuropesG integratie. Ie ver
wachten is dat er in de komende maanden concrete voorzt~llen z~l
len worden gedaan. De E.E. ,}. zal cls,arvan in positieve é:.ves~ ~~er ... -
nis moetén Eemen en zou reeds thans r!loeten verl~le.r.en bereid te 
zijn deze voorstellen vvelvvillend te onderzoeken. De DL1itse dele
gatie stelt zich voor,~9 de v!)lge~de R&adszitting een ontwerp
tekst voor een dergellJ~e verklarlng vo~r te le~gen. 

11 . GEMEENSCHAPPELIJK,'; \mAÀGSTUIC~:SN. 
-=~--- - _.- - --

5 . Diversen • 
- Kalendër der komende Nerkzaamheden. 

Besloten werd dat de eerstvolgende Raadszitting zal beginnen 
op maandag 28/6 om 10 uur . . In verband met de Raadsvergadering 
van de W,S,U' f die op 29/6 zal plaatsvinden en waarschijnlijk 
tot en met woensdagochtend 30/6 zal voortduren, zal de E.E.G.
Raad op het niveau van Ministers van Buitenlandse Zaken weer her
vat 'worden op w0811 s dagrniddag 30/6. Op 29/6 zullen de lviinis ~ers 
van Landbouw bijeen zijn. 

De Raadszitting in juli zal in beginsel plaatsvinden op maan
dag 19 en dinsdag 20 juli, terwijl voor september de data 27 en 
28 september worden voorzien. 


